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Protokół nr 3/2015

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

w dniu 29 stycznia 2015 r.

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów rozpoczęło się o godz. 09.00, a zakończyło o godz. 09.40. Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji
Budżetu i Finansów - Pan Rafał Sławiński. Stwierdził prawomocność posiedzenia (lista obecności stanowi zał. nr 1).

W posiedzeniu uczestniczyli również:

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu Sejneńskiego,
Pani Aneta Kimszal - Sekretarz Powiatu Sejneńskiego.

 

Porządek posiedzenia:

 

1. Przyjęcie protokołu Nr 2/2014 z dnia 30 grudnia 2014 r.
2. Ustalenie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2015 rok.
3. Przyjęcie materiałów na IV Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego.
4. Sprawy różne.

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

 

Ad. pkt 1. Przyjęcie protokołu Nr 2/2014 z dnia 30 grudnia 2014 r.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół Nr 2/2014.

Do Protokołu uwag nie wniesiono.

Protokół Nr 2/2014 został poprzez głosowanie przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt. 2. Ustalenie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2015 rok.

Przewodniczący Komisji poinformował, iż projekt planu pracy Komisji został załączony wraz z materiałami na IV Sesję Rady Powiatu oraz zapytał czy członkowie
Komisji mają jakieś propozycje modyfikacji bądź uwagi.

Uwag do planu pracy nie wniesiono.

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów został poprzez głosowanie przyjęty jednogłośnie.

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 2.

Ad. pkt. 3. Przyjęcie materiałów na IV Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego.

 

a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2015 r.  /zał. nr 3/

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2015 r.

Radny A. Szturgulewski zapytał na czym polega udokumentowanie stażu pracy.

Pani Skarbnik powiadomiła, że jeżeli pracownik przynosi świadectwo pracy lub przedstawia dokumenty świadczące o pracy w rolnictwie to na tej podstawie
dolicza się dany okres do liczby lat przepracowanych. Na tej podstawie od dnia przedstawienia danych dokumentów wypłaca się nagrody jubileuszowe.

Radny A. Szturgulewski zapytał o tablice LED.

Pani Skarbnik powiadomiła, iż jest to tablica w projektu z Urzędu Marszałkowskiego.

Radny A. Szturgulewski odniósł się do tematu zmniejszenia planu dochodów budżetowych o kwotę 125 ty. zł na przebudowę drogi. Radny przypomniał, że w
przypadku nie zatwierdzenia projektu, Gmina Puńsk deklarowała dołożenie środków na tą drogę.

Pani Skarbnik poinformowała, że kontaktowała się z Gminą Puńsk i na 2015 r. ta kwota nie została ujęta w ich budżecie. W związku z tym, iż uchwała budżetowa
i WPF muszą być realistyczne, więc zostaje to usunięte z budżetu, ponieważ w nie ma żadnych umów podpisanych.

Radny A. Szturgulewski zwrócił się z zapytaniem do Pana Starosty, czy będą prowadzone rozmowy z Gminą Puńsk odnośnie pozyskania środków w kwocie 125
tys. zł na tą powierzchnię asfaltową. Stwierdził, iż padły konkretne deklaracje w tej sprawie, jeżeli by projekt nie przeszedł.

Pan Starosta uznał, że jest cały czas w kontakcie ze wszystkimi gminami. Jeżeli dana gmina jest zainteresowana remontem drogi to kiedy tylko Starostwo będzie
miało możliwość pozyskania środków to wspomoże takie inwestycje. Obecnie nie ma zapewnienia, że pierwszym kwartale tego roku będzie można pozyskać
środki unijne. Na dzień dzisiejszy Wójt Gminy Puńsk nie wystąpił o wsparcie, ale jak wystąpi to się do tego Starostwo przychyli.

Radny A. Szturgulewski zaapelował o przeprowadzenie rozmowy na temat tej drogi z Wójtem Gminy Puńsk oraz Kierownikiem PZD, z względu na fakt, że
wcześniej były składane konkretne deklaracje. Była rozmowa, że zostanie zrobiona ta droga metodą natryskową, bez wykorzystania środków unijnych. Radny
uznał, że przy drogach , które wymagają remontu jest to dobrym rozwiązaniem.

Pan Starosta powiadomił, iż Wójt Gminy Puńsk nie rozmawiał z nim na ten temat. Jedynie Wójt Gminy Krasnopol deklarował wkład finansowy do określonych
dróg. Wiele dróg na terenie Powiatu Sejneńskiego wymaga remontu.

prot_kb_3_2015



Radny A. Szturgulewski zapytał czy Pan Starosta zadecydował czy będzie kontynuował przedsięwzięcie zainicjowane w poprzednim roku, czyli Maraton
Kresowy.

Pan Starosta poinformował, iż będzie kontynuowane, Zarząd Powiatu wyraził na to zgodę i w budżecie są przeznaczone środki na realizację tego
przedsięwzięcia.

Radny A. Szturgulewski zapytał Pana Starostę o liczbę rodzin zastępczych w powiecie.

Pan Starosta powiedział, że nie wie, ale że pytanie to zostanie skierowane na Sesji do Kierownika PCPR.

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Radnych czy na Sesji może odczytać skrótowo projekt uchwały, w związku z tym, że na Komisji omawiany
jest szczegółowo.

Radni jednogłośnie zgodzili się na skrótowe odczytywanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego przez Przewodniczącego Rady.

Projekt uchwał został przyjęty jednogłośnie.

 

b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sejneńskiego na lata 2015 – 2027. /zał. nr 4/

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.

c. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rady Powiatu na 2015 r. /zał. nr 5/

Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów został przesłany wraz z materiałami na IV Sesję, natomiast projekt planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia,
Kultury, Leśnictwa i Rolnictwa został przekazany członkom Komisji przed posiedzeniem.

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.

d. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach
oświatowych prowadzonych przez Powiat Sejneński. /zał. nr 6/

Pan Starosta wyjaśnił, iż nauczyciele z powiatu nie osiągają krajowego średniego wynagrodzenia nauczycieli. Ustawa oświatowa nakłada obowiązek wyrównania
płac nauczycieli w Powiecie do średnich krajowych wynagrodzeń. Powiat ma obowiązek dopłacenia do wynagrodzenia nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego.

 

Uwag do sprawozdania nie wniesiono.

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia materiałów na IV Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego: w głosowaniu udział
brało 14 radnych: 14 głosowało za przyjęciem materiałów, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

            W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 3/4/2015 Komisji Budżetu i Finansów z dnia 29 stycznia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia materiałów na IV
Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego /zał. nr 7 /.

 

Ad. pkt. 4. Sprawy różne.

 

Pan Wicestarosta powiadomił, iż są 32 rodziny zastępcze oraz 57 dzieci w rodzinach zastępczych.
 

Radny A. Szturgulewski powiedział, że wie ile jest rodzin i dzieci.

 

Pan Starosta zwrócił się do Radnego Szturgulewskiego z zapytaniem o sens pytania, jeśli zna odpowiedzi.

 

Radny A. Szturgulewski powiedział, że chciał zobaczyć na ile zorientowany jest Pan Starosta.

 

Pan Starosta uznał, że nie musi wszystkiego wiedzieć, ale dowie się, gdy będzie taka potrzeba.

 

 

Na tym protokół zakończono.

 

 

              Sporządziła:                                                                                        Przewodniczył:

 

    Katarzyna Mikłaszewicz                                                                            Rafał Sławiński
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